
Verdeelde reacties in Geraardsbergen nu 

plannen voor legerbasis worden geschrapt: 

“Dit had een economische boost kunnen 

betekenen 

 

Het actiecomité Red de Godsbergkouter haalt zijn slag thuis: “Het gezond verstand zegeviert.” — © jlg 

Geraardsbergen -  Er komt geen kazerne in Geraardsbergen, zo bevestigt minister van Defensie Theo 

Francken (N-VA) in zijn beleidsverklaring. Daarmee valt het doek definitief over een dossier dat 

jarenlang de gemoederen heeft beroerd. De reacties zijn verdeeld: het actiecomité Red de 

Godsbergkouter haalt zijn slag thuis, maar het stadsbestuur meent dat het een gemiste kans is. 

Jan Lion Vandaag om 12:03 

“Er komt een nieuw ‘kwartier van de toekomst’ in Henegouwen en in Oost-Vlaanderen, maar niet in 

Geraardsbergen”, laat minister Francken weten in een bericht op de sociale media. Hij verwijst naar 

zijn beleidsverklaring die de krachtlijnen omvat voor de komende jaren. 

LEES OOK. Nieuwe legerbasis komt niet in Geraardsbergen, wel in Aalter 

Francken bevestigt wat zijn partijgenoot Zuhal Demir in mei vorig jaar liet weten. Demir was toen nog 

Vlaams minister van Omgeving. Zij meende dat de eerder aangeduide locatie in de Geraardsbergse 

deelgemeente Schendelbeke “strijdig is met verschillende Vlaamse beleidsdoelstellingen.” 

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20250317_92137646


Die plannen werden op de kaart gezet door het stadsbestuur en bevestigd door de federale regering 

in juli 2022. Het ging om een terrein van 50 hectare open gebied in Schendelbeke. 

LEES OOK. Actiecomité herademt na afschieten van kazernedossier: “Politici in hun hemd gezet” 

Maar in oktober vorig jaar stond in het bestuursakkoord van Team Geraardsbergen, Open VLD en het 

kartel Vooruit-Groen te lezen dat de plek in Schendelbeke werd opgegeven. Wel hoopte men nog op 

een andere locatie in Geraardsbergen. 

Veel protest 

De beslissing van minister Francken is een opluchting voor het actiecomité Red de Godsbergkouter, 

dat de voet dwars zette tegen de mogelijke komst van een kazerne in Schendelbeke. 

“De eerdere keuze voor Geraardsbergen was een louter electorale zet vanwege toenmalig premier 

De Croo en defensieminister Dedonder” 

Johan Verbruggen 
actiecomité Red de Godsbergkouter 
 

Dat zagen de landbouwers en de omwonenden niet zitten en er volgde heel wat protest. Johan 

Verbruggen van het actiecomité is tevreden dat Francken het kazernedossier nu definitief begraaft. 

“Het gezond verstand zegeviert.” 

Goede doelen 

“We zijn verheugd dat de minister in dit dossier heeft geoordeeld als een goede huisvader. Het 

bevestigt ook wat wij altijd al zeiden, namelijk dat de eerdere keuze voor Geraardsbergen een louter 

electorale zet was vanwege toenmalig premier De Croo en defensieminister Dedonder.” 

LEES OOK. Twee gezinnen dagvaarden stad en staat in kazernedossier: “Het leidt tot een forse 

waardevermindering van onze huizen” 

“Het stadsbestuur had wellicht nooit verwacht dat het kwalitatieve tegenstand zou krijgen in het 

kazernedossier. We hebben doorgezet en met resultaat.” Het comité wordt binnenkort ontbonden. 

“En het geld dat er nog in kassa is, gaan we schenken aan lokale goede doelen”, zegt Verbruggen. 

“Geen zoektocht naar alternatieven” 

Burgemeester Fernand Van Trimpont (Team Geraardsbergen) betreurt dat er geen kazerne komt in 

Geraardsbergen. “De locatie in Schendelbeke was al afgevallen, maar er werd nooit werk gemaakt 

van de zoektocht naar alternatieve kazerneplekken in Geraardsbergen.” 

“Had een boost kunnen zijn” 

Fernand Van Trimpont 
burgemeester 
 

“Het stadsbestuur is ontevreden over de manier waarop de overheid het proces rond het Kwartier liet 

verlopen. Het had voor Geraardsbergen en de hele regio een enorme economische boost kunnen 

betekenen.” 

 

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20241026_93837987
https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20240916_95144444
https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20240916_95144444


Extra geld voor impulsen 

“Onze kandidatuur kaderde in de ambitie om de achtergestelde socio-economische positie van de 

stad en regio te versterken. De kazerne had één van de grootste werkgevers in Geraardsbergen 

kunnen worden.” De federale regering was volgens Van Trimpont bereid om meer dan 100 miljoen 

euro te investeren. 

 

Burgemeester Van Trimpont had gehoopt op een andere locatie voor een kazerne in Geraardsbergen. — © if 

De streek wordt echter niet opgegeven. Vlaams minister-president Matthias Diependaele (N-VA) 

maakte intussen al 6 miljoen euro vrij voor een eerste impuls in het relanceplan voor de regio. Er 

volgen nog Europese subsidies en vanaf 2026 ook nog extra Vlaams geld voor Geraardsbergen, 

Ninove en Denderleeuw. 

 


